
„Nie” ciągle na nie
19 września 2024

Co stało się z gazetą „Nie”, po śmierci legendarnego redaktora
naczelnego, Jerzego Urbana? O tym co teraz i o planach rozwoju
na  przyszłość  Mateusz  Piskorski  rozmawia  z  nową  naczelną
Agnieszką Wołk-Łaniewską.
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https://wolnemedia.net/nie-ciagle-na-nie/
https://www.youtube.com/watch?v=bTSi0sVZ2x4

